



Hi,

My name is Julia Szwarc. I use she/her pronouns. I'm a Policy Analyst at Natural Resources Canada where I have worked since 2020.

I'm running with the Members for Change team in this election to help build a transparent, effective, and progressive union for myself, my coworkers, and all CAPE members.

I joined the public service in 2018 part-time while I was in graduate school pursuing an MA in Communication at the University of Ottawa. In 2020, I joined Natural Resources Canada on a full time basis where I work on climate change adaptation. I hope to stay within the public service long-term and will work to ensure that our workplaces are fair, just and respectful.

The past three years have presented challenges for us all - from the pandemic to skyrocketing inflation. It's hard not to feel helpless in the face of these intersecting crises. But I do believe that if we come together and develop our capacities, our union can be a tool to secure a better future for us all.

If I'm elected as an EC Director for CAPE I'll focus on empowering members and locals. I want to see CAPE become a functional and democratic union that empowers members to make the decisions that impact us. The ability to telework is a key issue for myself, and many others, and I'd like to be part of a coordinated effort to push back against the seemingly arbitrary decision to send us back to offices that don't work for us.

I'm so excited for what we in Members for Change can accomplish over the next three years - we all deserve high standards of member-led union democracy, a union that knows how to fight and win, and justice for all equity-seeking members of CAPE.

Let's do this together! I look forward to your support and consideration in November.

In solidarity,

Julia Szwarc
Members for Change
jkszwarc@gmail.com
Website: membersforchange.ca

Bonjour,

Je m'appelle Julia Szwarc. J'utilise le pronom "elle". Je suis analyste des politiques à Ressources naturelles Canada, où je travaille depuis 2020.

Je me présente avec l'équipe des Membres pour le changement à cette élection pour aider à bâtir un syndicat transparent, efficace et progressiste pour moi, mes collègues et tous les membres de l'ACEP.

Je me suis jointe à la fonction publique en 2018, à temps partiel, alors que je poursuivais des études supérieures en vue d'obtenir une maîtrise en communication à l'Université d'Ottawa. En 2020, j'ai rejoint Ressources naturelles Canada à temps plein où je travaille sur l'adaptation aux changements climatiques. J'espère rester dans la fonction publique à long terme et je m'efforcerai de faire en sorte que nos lieux de travail soient équitables, justes et respectueux.

Ces trois dernières années, nous avons tous et toutes été confronté-e-s à des défis, qu'il s'agisse de la pandémie ou de l'inflation galopante. Il est difficile de ne pas se sentir impuissant face à ces crises qui se superposent. Mais je crois que si nous nous unissons et développons nos capacités, notre syndicat peut être un outil pour garantir un meilleur avenir pour tout le monde.

Si je suis élue directrice EC, je me concentrerai sur l'autonomisation des membres et des sections locales. Je veux que l'ACEP devienne un syndicat fonctionnel et démocratique qui donne aux membres le pouvoir de prendre les décisions qui nous touchent. La capacité de télétravail est une question clé pour moi et pour bien d'autres, et j'aimerais faire partie d'un effort coordonné pour contrer la décision apparemment arbitraire de nous renvoyer dans des bureaux qui ne nous conviennent pas.

Nous méritons tous des normes élevées de démocratie syndicale dirigée par les membres, un syndicat qui sait comment se battre et gagner, et la justice pour tous les membres de l'ACEP qui recherchent l'équité.

Faisons-le ensemble ! Je compte sur votre appui et votre considération en novembre.

En toute solidarité,

Julia Szwarc
Membres pour le changement
jkszwarc@gmail.com
Site d'internet: membersforchange.ca